
Agenda ALV Ouderraad De Stapsteen 
 
Locatie: Basisschool de Stapsteen 
 
Dinsdag 27-11-2023 20.00 uur tot 21.00 uur. 
 
Agenda: 
 

1. Opening om 20.00 uur. 
 

2. Jaarverslag schooljaar 2022/2023 
Er zijn geen op- of aanmerkingen en hiermee wordt het jaarverslag goedgekeurd.  
 

3. Financiën 

 Financieel jaarverslag 2022/2023 
Ook hier geen op- of aanmerkingen. Dit verslag wordt ook goedgekeurd.  

 Kascontrole schooljaar 2022/2023 
Door Linda en Femke uitgevoerd. Alles is goed bevonden. 

 Kascontrole schooljaar 2023/2024 
Omdat Donna en Merel toegetreden zijn tot het bestuur en bestuursleden geen 
kascontrole mogen uitvoeren, wordt er gezocht naar twee nieuwe leden voor de 
kascommissie. De controle kan binnen een half uurtje (1 maal per jaar) uitgevoerd 
worden. Tijdens de vergadering melden Iris en Fleur zich aan voor kascontrole van dit 
schooljaar.  

 Een oproep voor het betalen van de ouderbijdrage is dit schooljaar voor de eerste 
keer via de Parro-app gegaan. Slechts 52% heeft betaald. De herinnering is op 27 
november door Roy verzonden. Vanuit de school is er gekozen voor herinnering via 
de Parro-app. Dit komt omdat een herinnering niet persoonlijk verstuurd mag 
worden, omdat het over een vrijwillige bijdrage gaat. In het bericht staat duidelijk dat 
de ouderbijdrage wordt gebruikt voor leuke dingen op school, zoals het schoolreisje, 
Sint etc. Wellicht dat er volgend schooljaar een link geplaatst kan worden in de app, 
zodat ouder(s)/verzorger(s) meteen kunnen betalen. We hopen dat het percentage 
dat betaalt dan stijgt.   

 Koningsspelen werd vorig schooljaar samen gevierd met de Opstap. De kosten 
zouden gedeeld worden met de Stapsteen, inmiddels heeft de Opstap ook een deel 
betaald.  

 Voor activiteiten op school kan sponsoring aangevraagd worden. Bij bijvoorbeeld de 
Lidl moet dit minimaal 6 weken van tevoren aangevraagd worden. 

 
4. Mededelingen dagelijks bestuur  

 Notulen OR vergadering 11-09-2023. De notulen zijn m.b.t. juf- en meesterdag 
aangepast. Het bestuur vindt dat er vooraf duidelijkheid moet zijn over de verdeling 
van de leerkrachten en stagiaires. Roy zorgt voor een juist lijstje voor aankomend 
schooljaar, zodat Elle de klassenouders kan benaderen. 

 Vanaf aankomend schooljaar is er een vacature voor secretaris aangezien Esther zal 
stoppen. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij het bestuur.  

 Raboclubsupport heeft dit jaar 157,81 euro opgeleverd. 

 De Kinderboekenweek heeft een bedrag van 172,31 euro opgeleverd. Sprankenis 
heeft dit afgerond naar 185 euro. Hiermee heeft elke klas een boek mogen 
ontvangen. 



 Versiering van de haarden bij entree van de gangen. Er is nu geen budget vanuit de 
school voor decoratie op en rond de haarden. Vanuit de ouderraad zijn er in het 
verleden spullen gekocht voor aankleding van de haarden. Deze spullen zijn helaas 
zoek geraakt of kapot. Volgend jaar, bij de nieuwe begroting van Skozok, wordt 
gekeken of er iets vrijkomt voor aanschaf van nieuwe decoratie. Belangrijk is dat voor 
aanschaf van nieuwe spullen de opslag goed geregeld is, zodat materialen niet 
opnieuw zoekraken. 

 De schoolshirtjes zijn op het einde van het schooljaar 2022/2023 geteld. Er zijn 
slechts enkele shirtjes zoek/verloren gegaan. In sommige shirtjes zitten vlekken die 
na het wassen niet verdwenen. Na overleg met het bestuur zijn deze weg gedaan, 
aangezien we over meer dan voldoende shirtjes beschikken. Bij aanschaf van nieuwe 
shirtjes t.z.t. moet beter gekeken naar strijkvrije shirtjes of hesjes en zijn wat grotere 
maten voor leerkrachten ook wenselijk.  

 
5. Mededelingen team  

-Het hok achterin onder de trap bij de kleuters is opgeruimd, daar staan nu geen spullen 
meer van de ouderraad.  
-Bij de vorige vergadering is er gesproken over negatieve berichtgeving vanuit de 
overblijf op Facebook. De laatste maanden heeft Roy veel energie gestoken in de 
overblijf. Er is afgesproken dat communiceren via Facebook vanuit de overblijf gebeurt 
na overleg met school en dat de toon anders moet zijn. De vraag is of het wenselijk is dat 
de overblijf überhaupt een Facebookaccount heeft. 

 
6. Evaluatie activiteiten  

-Schoolreis. Voor de onderbouw was de Hooiberg een prettig locatie. Alles was goed 
geregeld. Toverland voor de bovenbouw is altijd een succes, het uurtje extra (een uur 
later terug met de bus) was prettig.  

 
7. Vooruitblik activiteiten 

-Voor Sint is de werkgroep druk met de laatste dingen. De kinderen hebben hun schoen 
vorige week mogen zetten. De Lidl sponsorde de mandarijnen en de kinderen kregen een 
chocoladeletter. Bij sommige ouders is er wat onduidelijkheid over het verloop van 5 
december op school. Kunnen de ouders buiten bij de school aanwezig zijn als Sint komt? 
Ja, net als andere jaren kunnen de ouders buiten komen kijken. Vanuit school/werkgroep 
zal dit nog gecommuniceerd worden. Ouders geven aan het jammer te vinden dat de 
voornamelijk kleinere kinderen op 6 december geen vrij hebben of later kunnen starten. 
Roy geeft aan dat bij een relatief kort schooljaar dit lastig te organiseren is. Maar de 
wens mag zeker uitgesproken worden benadrukt Roy.  
-Kerst wordt 6 december opgebouwd. Op 28 november is er met de werkgroep nog een 
vergadering. Mieke zorgt voor communicatie naar ouders. Er zijn hulpouders nodig voor 
de opbouw op 6 december, hier wordt zo snel mogelijk een oproep voor geplaatst. 
Leerkrachten zullen de klassenouders benaderen als er eventueel in de avond hulp nodig 
is. Dit jaar is er een aulaviering.  

 
8. Rondvraag 

Iris geeft aan dat sommige ouders de nieuwsbrief in de spam ontvangen, ze vraagt zich af 
of de nieuwsbrief ook via de Parro-app gedeeld kan worden. Mark geeft aan dat dit 
wellicht in de toekomst via de Parro-app gedeeld gaat worden. Roy voegt toe dat de 
nieuwsbrief over het algemeen goed gelezen wordt. 
Donna haalt de veiligheid op het schoolplein nogmaals aan. Is er toezicht met camera’s 
mogelijk? Roy vertelt dat dit vanwege openbaar terrein niet kan. Volgende week 
donderdag heeft Roy een afspraak met de gemeente. De gemeente heeft geld vrij 



gemaakt voor verbetering van het schoolplein en/of speelruimte buiten de poort. 
Vernieling van het schoolplein en glas op het schoolplein zal dan ook besproken worden. 
Inge geeft aan dat ze de bonnen van de werkgroepen afgegeven kunnen worden bij Inge 
thuis of in het laatje op school. Het verzoek om ze niet via de app door te sturen.  
Donja vraagt of het zinvol is om via de klassenouders nog aandacht te vragen voor 
betaling van de ouderbijdrage. Dit is niet wenselijk.   
 

9. De vergadering wordt om 21.00 gesloten. 


